
Zápis z výroční schůze fotbalového oddílu  TJ Slavoj Kynšperk nad Ohří 

31.1.2015 
 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti oddílu – zpráva předsedy 

3. Zhodnocení činnosti jednotlivých kategorií 

4. Zpráva o hospodaření oddílu 

5. Cíle  

6. Volba nového výboru 

7. Závěrečná diskuze 

 

Zahájení 

 

Výkonný výbor fotbalového oddílu děkuje všem za výbornou práci a podporu v roce 2014. 

Především členům realizačních týmů u jednotlivých kategorií, hráčům, fanouškům, rodičům, 

sponzorům a v neposlední řadě městu a Tělovýchovné jednotě.   

 

Zpráva o činnosti oddílu – zpráva předsedy 

 

Výkonný výbor fotbalového oddílu bere na vědomí zprávu předsedy oddílu, která tvoří 

samostatnou přílohu tohoto zápisu.  

 

Zhodnocení činnosti jednotlivých kategorií 

 

Předpřípravka – kategorie určená především dětem z mateřských školek. Cílem této nově 

založené kategorie je monitoring dětí, kteří by mohli v budoucnu přejít do kategorie fotbalových 

přípravek. Tato kategorie funguje od září 2014 a je jednoznačným přínosem. Děkujeme tímto Janě 

Tomsové, která tuto kategorii vede. 

 

Mladší a starší přípravka – u mladší kategorie evidujeme 12 fotbalistů u starší 16 fotbalistů. 

Mladší přípravka je postavena především na hráčích ročníku 2007 a mladší a starší přípravka na 

hráčích 2004 a mladší. Mladší přípravka je účastníkem okresního přeboru, který je určen pro 

rozehrání – získávání zkušeností, což jednoznačně plní svůj účel. Starší přípravka je účastníkem 

krajského přeboru, kde figuruje po podzimní části na pěkném 4. místě. Nicméně i zde není 

důležité umístění, ale získávání zkušeností což se jednoznačně daří. U obou těchto kategorií je 

zřejmý značný potenciál pro budoucnost fotbalu nejenom v Kynšperku. Už nyní někteří hráči 

plnohodnotně doplňují kategorii žáků. Kategorie přípravek se potýká s nedostatkem počtu členů 

realizačního týmu – obě kategorie zabezpečují 2 trenéři + jeden vedoucí. 

 

Žáci – u této kategorie evidujeme 14 fotbalistů. Po podzimní části figurují žáci na 7. místě 

okresního přeboru starších žáků. Tato kategorie se potýká s problémem značného věkového 

rozdílu mezi jednotlivými hráči. To je dáno tím, že soutěž starších žáků hrají také fotbalisté, kteří 

dle svého věku patří mezi mladší žáky. Bohužel pak nastává mentální a fyzický rozdíl mezi 

jednotlivými hráči až 5 let, což někteří hráči nezvládají a s fotbalem končí. Dalším faktorem, který 

ovlivňuje stav této kategorie je značná rozdílnost ve výkonnosti jednotlivých hráčů. Dlouhodobě 

se kategorie žáků potýká se špatnou docházkou, nezájmem hráčů, zákazy od rodičů apod. Tato 

kategorie resp. hráči těchto ročníků jsou nejvíce rizikovou kategorií ve fotbalovém oddíle 

v Kynšperku.  



Dorost – tato kategorie byla vytvořena z důvodu návaznosti na kategorii žáků. Většina hráčů 

neprošla kompletní přípravou od přípravek přes žáky, což se podepisuje na jejich výkonech. Přesto 

je v některých hráčích značný potenciál a někteří již plnohodnotně doplňují dospělé kategorie 

především B mužstvo. Po podzimní části soutěže figuruje dorost na 10. místě. 

 

B mužstvo – hodnocení vedoucího mužstva Jany Tomsové : 

 

V podzimního části okresního přeboru jsme ze 14 týmů skončili na 5. místě se ziskem 24 bodů. 

Odehráli jsme 13 zápasů – 5 x prohra 8 x výhra. Co se nám nevydařilo? Zápas se Spartakem Horní 

Slavkov, který jsme prohráli 0 : 9. Naopak se nám podařil zápas se Sokolem Šindelová, který jsme 

vyhráli 13 : 1. Myslím si, že se nám zápasy podařily. Mužstvo je na velmi dobré úrovni. Děkuji 

klukům z A týmu a také z dorostu za pomoc v našich zápasech. Děkuji trenérovi B.Szendimu za 

trpělivost a A.Turkovi za pomoc na trénincích a při zápasech. Jsem přesvědčena, že při tomto 

složení bychom si mohli udržet umístění v tabulce v horní polovině i při ukončení jarní sezóny. 

Všem děkuji za nasazení – vedoucí mužstva B Jana Tomsová. 

 

A mužstvo – 8. místo po podzimní části krajského přeboru se ziskem 20 bodů skóre 23 : 19. 

Spokojenost s výkony méně však s tréninkovou docházkou. Trenér J.Kardoš hodnotí sezónu jako 

vydařenou. 

 

Zpráva o hospodaření oddílu 

 

J.Sassmann přednesl zprávu o stavu výdajů a příjmů spojených s financováním prostřednictvím 

TJ. M.Munka podal informace o výdajích a příjmech, které si oddíl zajistil sám od spozorů popř. 

z dotací. Konkrétní čísla do zápisu neuvádíme, pokud bude zájem jsme připraveni zodpovědět 

jakékoliv otázky na toto téma.   

 

Cíle 

 

Cíle pro následující období nejsou nijak časově specifikovány. Jedná se spíše o dlouhodobé cíle: 

 

 udržet finanční stabilitu tak, aby mohl oddíl fungovat minimálně se stejným zázemím jako 

doposud 

 stabilizovat a sjednotit fungování mládežnických kategorií – tréninkové zaměření 

jednotlivých kategorií, komunikace s rodiči, komunikace s hráči, kvalifikace trenérů 

 zajistit dostatek členů do realizačních týmů u jednotlivých mládežnických kategorií 

 A mužstvo udržení se v krajském přeboru 

 B mužstvo postup do B třídy 

 zkvalitnit kulturu fandění především na zápasech A mužstva 

 přilákat více fanoušků na zápasy ostatních kategorií včetně mládeže 

 pravidelně vychovávat hráče, kteří se uplatní ve vyšších soutěžích především u mládeže 

 zlepšit reprezentaci Kynšperského fotbalu – chování hráčů, chování realizačních týmů, 

účast na regionálních i mimoregionálních turnajích především mládeže 

 

 

 

 

 

 

 



Volba nového výboru 

 

Vzhledem k tomu, že mgr. J.Hrubý oznámil svou rezignaci jak na post předsedy oddílu tak na 

členství ve výkonném výboru, bylo nutné zvolit nové členy. Kandidáti do výkonného výboru : 

Miloš Munka, Jan Sassmann, Jana Tomsová, Václav Tóth, Bohumil Szendi, Karel Bayer. 

Výsledkem hlasování je, že všichni z 20 zúčastněných členů fotbalového oddílu kandidáty 

podpořili, nikdo se nezdržel ani nehlasoval proti. 

 

Nově zvolení kandidáti si poté zvolili následující obsazení postů ve výkonném výboru : 

 

PŘEDSEDA – Miloš Munka 

SEKRETÁŘ(KA) – Jana Tomsová 

ČLEN – Jan Sassmann 

ČLEN – Václav Toth 

ČLEN – Bohumil Szendi 

NÁHRADNÍK(NENÍ ČLENEM VÝBORU) – Karel Bayer 

 

Závěrečná diskuze 
 

Hlavní témata, která byla obsahem konstruktivní diskuze: 

 

 příspěvky (oddíl, TJ, Fačr) – budou zveřejněny na oddílovém webu  

 vztah k fanklubu – návrhy na nalezení „společné řeči“ 

 investice do odplevelení hřiště a následné pravidelné údržby 

 brigády  

 větší iniciativa v oblasti pomoci se zabezpečením halových turnajů (rozhodčí…) 

 finanční ohodnocování trenérů 

 

 

ZÁVĚREM BYCHOM CHTĚLI OPRAVDU UPŘÍMNĚ PODĚKOVAT 

ODSTUPUJÍCÍMU PŘEDSEDOVI JIRKOVI HRUBÉMU ZA JEHO PRÁCI, OCHOTU A 

OBĚTAVOST VĚNOVAT SE FUNGOVÁNÍ FOTBALOVÉHO ODDÍLU. URČITĚ JE NA 

CO NAVAZOVAT.   

 

 

Zpracoval : Miloš Munka 

 

Ověřil : Jan Sassmann 

 

Datum :  3.2.2015 


